
Protokół
VII sesji Rady Gminy Że|azków

w dniu 11 czerwca 2015 r., godz. 16:00

Przewodniczący Rady Gminy pan Józef Leśny na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z drua
8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzył VII sesję Rady Gminy Że|azków.
Powitał Wójta Gminy pana Sylwiusza Jakubowskiego, panią Jolantę Dudek _ Skarbnika,
panią mecenas Agatę Denisow, księgową Gminnego ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej
panią Elżbietę Górską soĘsa wsi Dębę oraz radnych powiatowych. Przewodniczący
stwierdził obecnośó 13 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego
protokołu), co pozwala na prowadzenie obrad i podejmowanie prawomocnych uchwał.
o głos poprosił Wójt Gminy, który zwrócił' się z prośbą o usunięcie zporządku obrad punktu
VI dotyczącego rozpattzenia projekfu uchwały w sprawie sprzeduŻy bezprzetargowej działki
m |8912 w miejscowości Skarszewek, będącej własnością Gminy Że|azków, Wobec
propozycji pana Sylwiusza Jakubowskiego Przewodniczący Rady odczytat. porządek obrad po
zmianie:
I. otrvarcie obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy i przyjęcie porządku obrad oraz

protokołu z poprzedńej sesji.
il. Rozpatrzenie projektu uchwĄ w sprawie wyrazenia woli przystąpienia do opracowania

i wdrazania ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Powiatu Kaliskiego, gmin z terenu
Powiatu Kaliskiego oraz Gminy Sieroszewice"

ilI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia
w sprawie rea|izacji przedsięwzięcia pn. ,,opracowanie Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Powiatu Kaliskiego, gmin z terenu Powiatu Kaliskiego oraz Gminy
Sieroszewice"

IV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie woli wspótrworzenia obszaru
Stowarzyszenią,LGD 7 _KrainaNocy i Dni'' na okres progrźrmowania}}t4 _2020

V. Rozpatrzenie projekfu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Rocznego
Programu Współpracy Gminy Że|azków z organizacjami pozarządowymi i innymi
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicmego i
o wolontariacie na rok 2014

VI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przęz Gminę
Że|azków nieruchomości od osób ftzycznychzprzeznaczeniem na cele publiczne

VII. Rozpatrzęnie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela
nieruchomości oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą
środków komunikacji elektronicznej

VIII. Rozpatrzetie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości oraz ustalenia
wysokości stawki tej opłaĘ

x. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IIVl3ll4 Rady Gminy
Że|azków z dnta 29 grudnla 2014 r, w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwią7ywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla
Gminy Że|azków na 2015 rok

X. Przedstawienie sprawozdarua z wykonania budzefu Gminy Że|azków za20|4 r. wraz z
informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytońalnego

)(I. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z
wykonania budzetu Gminy Że|azków za20|4 rok wraz z informacjąo stanie mienia i
objaśnieniami

XII. Przedstawienie sprawozdania finansowego za20l4 r.
XIII. Dyskusja dotycząca wykonania budzetu i sprawozdaniafinansowego
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XIV. opinie Komisji StaĘch Rady Gminy na temat wykonania budzetu
XV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zat:wierdzenia sprawozdania finansowego

wTazze sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy Że|azków za20I4 rok.
Xu. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutońum Wójtowi

Gminy Żę|azków
XVII. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Pomaniu o wniosku

Komisji Rewizyjnej
xvm. Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy

Że|azków za2014 rok.
Xx. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zat:wierdzenia rocznego sprawozdanla

Gminnego ośrodka Kultury w Że|azkowie zaf}I4 rok
Xx. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania

Biblioteki Publicznej Gminy Że|azków za20|4 rok.
X)(I. Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany uchwały budzetowej na 20l5 rok
)oilI. Sprawozdanie Wójta Gminy Że|azków z działa|ności w okresie międzysesyjnym
)OilII. Interpelacje, zapytarua i wolne wnioski
)cilv. Zakoilczęrlte obrad VII sesji Rady Gminy Że|azków.

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianie i
protokofu z poprzedruej sesji:
Za-  13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Rada Gminy jednogłośnieprzyjęŁaproponowany porządek obrad i protokół z ostatniej sesji.

Ad. II Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do
opracowania i wdrażania ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Powiatu Kaliskiego'
gmin z terenu Powiatu Kaliskiego oraz Gminy Sieroszewice"
Po zajęciu pozytywnych stanowiskprzez wszystkie komisje stałe pan lózęf Leśny odczytał.
projekt uchwały (załącznk nr 2),Głosowanie za przyjęciem uchwĄ w sprawie wyrazenia
woli przystąpienia do opracowania i wdraŻania ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla
Powiatu Kaliskiego, gmin z terenu Powiatu Kaliskiego oraz Gminy Sieroszewice,' zakoiczyło
się wynikiem:
Za-  l l
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 2
Rada Gminy Żelazków podjęła Uchwałę Nr VII/57120I5 w sprawie wyrazenia woli
przystąpienia do opracowania i wdrazania ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Powiafu
Kaliskiego, gmin z terenu Powiatu Kaliskiego oraz Gminy Sieroszewice".

Ad. III Rozpatnenie projektu uchwaĘ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
porozumienia w sprawie realizacji pzedsięwzięcia pn. ,,Opracowanie Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Powiatu Kaliskiego, gmin z terenu Powiatu Kaliskiego oraz Gminy
Sieroszewicett
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący poprosił komisje o wyrazenie
opinii o projekcie uchwĄ @ałączllnk nr 3). Po wystuchaniu pozytywnych opinii pan Józef
Leśny przeczytał' treść uchwaĘ' po cz).m przeprowadził głosowanie:
Za-  11
Przeciw - 0
Wstrzymało się 2 Przewodni czacv*uo, "\frHi,tu*,tdytf zesni



Radni podjęli Uchwalę Nr VIV58 lf0t5 w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie

porozumienia w ,piu*i" rea|izacji p.,-.a.ię*"ięcia pn. ,,óp,u.o*anie P'anu gospodarki

niskoemisyjnej dla Powiatu faliskiigo, gmin 
" 

ttttnt' Powiatu Kaliskiego oraz Gminy

Sieroszewice".

Ad. IvRozpat rzen iepro jek tuuchwatywsprawiewo l iwspółtworzen iaobszaru
stowarzyszenia,rlGD 7 - Kraina Nocy i D'ni" na ox..t programowania20t4 -2020

Komisje stałe Rady Gminy przedśtawity porytywn: itanowisko w sprawie woli

współtworzenia obsźaru Stowarzysz*l. "rdDi 

._ 
Kraina Nocy i Dni'' na okres

pfogramow arua fO14 _ 2O2O. p,""*ojn].' ący odczytał projekt uchwały (za1tącznk nr 4 do

i.oior.on), głoso*anie zakoiczyŁo się w następujący sposób:

Za-13
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0 

,oli wspóttw orzen\aobszaru Stowarzyszenia ,,LGD7 -
Uchwała Nr VII/59/2015 w sprawle v

KrainaNocy i Dni,, na okres programowaniazotą - 2020 zostałapodjęta.

Ad. v Rozpatnenie projektu uchwaĘ w :plaYi: pmyjęcia sprawozdania z realizacji

Rocznego Programu Współpra.v cili"v ia,"ua,i , iigaouicla1i. pozanądowymi i

innymi podmiotami o.v-i.oionv-i * 
".t. 

3 ust. 3 UJtawy o dzialalności pożytku

pońn."o.go i o wolontariacie na rok 2014

Przewodniczących poszczegóI.,y.t, toli.ji st{rch. wyrazili pozytywne stanowiska, w

zwią7ku z cT*p",iió""r iesny 
"d.;y'ip.ojekt 

yc|wałv r,ńi2Tk nr 5).i przeprowadził

głosowanie ,u p,,ię"ń-uc1watr;-Jpj:;t";.1:"]Ł:p.awozdania 
z realizacji Rocznego

Programu współpiacy G.miny 
*rlazków z organizacjami p9zatząlowymi i innymi

podmiotami *y*i'"'i;;ymi w.art.3.,,' l Ustawio działalnośói pozytku pub'icznego i o

wolontariacie na rok 2014:
Za-13
Przeciw - 0

I;Jf;TffiirJ" podjęli uctrwa}9 Nr VII/60/2015 w sprawie P|zrj:cia. sprawozdania z

rea|izacjiRocznego Programu w.potp,u. i €a"y^z.i.'r.o* z orgaruzacjaripozarządowymi

i innymi podmiótami wymienio1r1ni w art. 3 ust. 3 Ustawy o działa1ności pożytku

publióznego i o wolontariacie na rok 2014.

Ad.vIRozpatnenieprojektuuchwaĘwsprawienieodpłatnegonabyciaprzezGminę
ie|azkówoi."oJ*os.i óa osób fizycznyc!} praezl^czeniem na cele publiczne

Po uzyskaniu pozytywnych'opinii p,;L;_k;^isje stałe Przewodniczący Rady przecz-ytńtreśó

uchwały w sprawie nieodpłatn.g" *ly.i" po",.cTiię Że1azków nieruchomości od osób

fizycmych,p,,"ńi"zeniem ";.": n"P'li4*:"::łl"::PĄ stanowi zallącnik nr 6 do

p'ót"r.*"l i pizeprowadził głosowani e zakoflczone wyruKlem:

Za-  l l
Przeciw - 0

ffiT#i'ft],ui,?,u,,o,, w sprawie nieodpłatnego nabycia przęz Gminę Żelazków

nieruchomości od osób fizyczny ch,-pńzou.""ni.,,, na cele publicme zostaŁapodjęta.



Ad. v11 Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie określenia wzoru dek|aracji o
wysokości opłaĘ z^ gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez
wiaściciela nieruchomości oraz określenia warunków i trybu sk|adania deklaracji za
pomocą środków komunikacji elektronicznej
komisje stałe wyraziĘ pozytywne stanowisko w sprawie wzoru deklaracji o wysokości
opłaĘ za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Pan Józef Leśny odczylał projekt
uchwały (zaŁącznknr 7) i zarządziŁ głosowanie:
Za-  13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Rada Gminy Żelazków podjęła Uchwałę Nr VII/62120|5 w sprawie określenia wzoru
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez

właściciela nieruchomości oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą
środków komunikacj i elektronicznej.

Ad. yIII Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie wyboru metody ustalania opłaĘ za
gospodaror""oi. odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości oraz ustalenia
wysokości stawki tej oplaty
Pizewodniczący wszystkich komisji stałych przedstawili pozytywne stanowisko dotyczące
wyboru metody ustalenia optaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Pan Józęf
rósny odczytał projekt uchwały (załącznk m 8) i przeprowadził głosowanie zakończone
wynikiem:
Za-8
Ptzęciw _ 4
Wstrzryrmało się - l
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr VII/63/2015 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości oraz ustalenia wysokości
stawki tej opłaty

Ad. Ix Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany UchwaĘ Nr IIV13/14 Rady
Gminy Że|azków z dnia 29 grudnia 20|4 r.w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiąz5rwania Problemów Alkoholorvych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla
Gminy Że|azkółł na 2015 rok
Po wysłuchaniu pozytyvrrnych opinii komisji staĘch Przewodniczący Rady przedstawił treśó
uchwały (załącniknr 9 do protokofu) izarządził' głosowanie:
Za-  12
Przeciw- 0
Wstrzymało się _ 0
Jęden z radnych nie był obecny na sali posiedzeń podczas głosowania.
Radni podjęii Uchwałę Nr VII/64/2015 w sprawie zlniany Uchwały Nr III/13/14 Rady Gminy
Że1azków- z dtia 29 grudnia 2014 r. w sprawie Gminnego Progtamu Profrlaktyki i
Rozrvią4nwania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy
Że|azków na 2015 rok.

Wójt Gminy poprosił o zarządzenie 10.ciu minut przerwy.

Po przerwie wznowiono obrady VII sesji Rady Gminy ŻeIazków.

Ad. x Przedstawienie sprawozdania z rvykonania budżetu Gminy Żelrazków za 2014 r.
wrazz informacją o stanie mienia jednostki samonądu terytorialnego

. ł.':TPdnicz4cyaaav głMłlizków
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Przewodni czący Rady Gminy poprosił panią Jolantę Dudek o zabranie głosu. Skarbnik
Gminy 

",","góło*o 
przedstawiła radnym sprawozdanie z wykonania budzetv za 2014 rok i

stan mienia gminy (załącznknr 10 do niniejszego protokołu).

Ad. XI Przedstawienie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej w Poznaniu o

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Żelazków za 2014 rok wraz z informacją o
stanie mienia i objaśnieniami
Pani Jolanta Dudek odczytała uchwałę Składu orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Poznaniu Nr SO - 09541314Ka/2015 z drua I kwietnia 2015 t. w sprawie
opinii o sprawózdaniu z wykonania budzetu Gminy Żelazków za20|4 rok wraz z informacją
o stanie mienia i objaśnieniarti (załącznik nr 1 1)

Ad. XII Przedstawienie sprawozdania finansowego 2a2014 r.
o przedstawienie sprawoiau^u finansowego Przewodniczący Rady poprosił panią Jolantę
Du-dek. Skarbnik siczegółowo omówiła bilanse jednostek budzetowych, rachunek zysków i
strat oraz zestawienie zmianw funduszu jednostki (załączniknr |2),

Ad. XIII Dyskusja dotycząca wykonania budżetu i sprawozdania finansowego
Nikt z radnych nie skorzystał, mozliwości zabralna głosu, wobec czego Przewodniczący
Rady przeszedł do kolejnego punktu zporządkl,lobrad.

Ad. xlv opinie Komisji StaĘch Rady Gminy na temat wykonania budżetu
Przewodnić,ą"y Komisji ds. Finansów, Budżetu i Planów Społeczno - Gospodarczych pan
Arfur Ginalski odczytałopinię dotyczącąwykonania budzetu (załącniknr l3). Pan Sławomir
Jakubczak Przewodniczący Komisji ds. oświaty, Kultury, Zdrovma i Spraw Socjalnych
przedstawił pozytywną opinię swojej komisji (załączlik nr 14). Przewodniczący Komisji
iŁolnictwa pan Arkadi;1sz Czemiej odczytał' opinię na temat wykonania budzetu (załączrik nr
l5). Pan Piotr Wypych przedstawił opinię Komisji ds. Samorządu i Zwalczatia Bezrobocia
(załącaiknr 16).

Ad. xv Rozpatzenie projektu uchwaĘ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wtaz 

". 
.p.i,n-daniem z wykonania budżetu Gminy Że|azków za 20t4

rol<.
Wszystkie komisje stałe wyraziĘ pozytywne opinie w sprawie projekfu uchwały w sprawie
zafrierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu
Gminy Żelazkiw za 2OI4 rok. Przewodruczący Rady Gminy odczytał projekt uchwĄ
(załącnik nr l 7) i zarządził głosowanie :
Za-13
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy Jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VII/65120|5 w sprawie zatwietdzelia
sprawozdania ń,,*.o*"g o wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzefu Gminy Że|azków
za20l4 rok.

Ad. xv1 Przedstawienie wniosku Komisji RewĘjnej o udzielenie absolutońum
Wójtowi Gminy Że|azków
Pan. Józef Leśny poprosił pana Dariusza Wawrzyniak Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej o pizeóstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium
Wójtowi Gminy Żelazków. Pan DariuszWawrzyruak odczytał Uchwałę Nr l/2015 Komisji
Rewizyjnej z dnia 18 maja 2015 roku w sprawie wystąpienia do Rady Gminy Żę|azków w

R,:o;W,::{u-
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sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Że|azków (załączniknr 18 do niniejszego
protokotu).

Ad. XVII Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o
wniosku Komisj i RewĘj nej
Pan Józef Leśny ponownie poprosił pana Dariusza Wawrzynraka o przedstawienie opinii
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Pomaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej. Pan Dariusz
Wawrzyniak odcrytał. uchwalę Składu orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej w
Poznaniu nr So _ 0955l34l4lKa/20|5 z drna27 maja20|5 r., w której wyraŻono pozytywną
opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutońum Wójtowi Gminy Żelazków
za20|4 tok (zaŁączlttk nr 19).

Ad. xvIII Rozpatnenie projektu uchwaĘ w sprawie udzielenia absolutorium
Wójtowi Gminy Że|azków za20|4 rok.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał' projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium
Wójtowi Gminy Żelazków za 20|4 rok (załącmik nr 20) i przeprowadził głosowanie
zakonczone w następujący sposób:
Za-  13
Przeciw- 0
Wstrąrmało się _ 0
Radni jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr VIV66|20|5 w sprawie udzieleńa absolutorium
Wójtowi Gminy Że|azków za}}I4rok.

Ad. xlx Rozpatnenie projektu uchwaĘ w sprawie zatwierdzenia rocznego
sprawozdania Gminnego Ośrodka Kultury w ie|azkowie za2014 rok
o zabranie głosu została poproszona pani Elżbieta Górska _ księgowa Gminnego ośrodka
Kultury, która szczegółowo przedstawiła sprawozdanie finansowe GoK.u. Nikt z radnych nie
chciał zabrać głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały
(za|ącanknr 2l do protokotu) izaruądził głosowanie zakoirczone wynikiem:
Za-  13
Przeciw- 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała Nr VII/67|20|5 w sprawie zaf,iterdzenia rocmego sprawozdania Gmirrnego
ośrodka Kultury w Że|azkovńe za20|4 rok została podjęta.

Ad. xx Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zatwierdzenia rocznego
sprawozdania Biblioteki Publicznej Gminy Że|azków za20!4 rok-
Pani Elżbieta Górska ponownie zabrała głos, celem przedstawienia radnym sprawozdania
finansowego Biblioteki Publicznej za20l4 rok. Wobec braku chętnych do zabrania głosu pan
Józef Leśny odczytał. projekt uchwały (załącznk nr 22) i przeprowadził głosowanie nad
zatwierdzeniem rocznego sprawozdania Biblioteki Publicznej Gminy Że|azków za20|4 rok
Za-  13
Przeciw- 0
Wstrzymało się - 0
Rada Gminy Że|azków podjęła Uchwałę Nr VIV68/2015 w sprawie za&vtęrdzenia rocznego
sprawozdania Biblioteki Publicznej Gminy Że|azków za20|4 rok.

Ad. xxl Rozpahzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany uchwaĘ budżetowej na 2015
rok
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Przewodniczący Rady Gminy poprosił komisje stałe o zajęcie stanowiska w sprawie zmiany
uchwały budzetowej na 2015 rok. Po wysłuchaniu pozytyvrnych opinii pan Józef Leśny
przecrytał.treść uchwĄ @rojekt stanowi załączmknr23) i przeprowadził głosowanie:
Za-  I0
Przeciw - I
Wstrzymało się - 2
Uchwała Nr VIV69/20I5 w sprawie zmiany uchwały budzetowej na 2015 rok została podjęta.

Ad. xxII Sprawozdanie Wójta Gminy Że|azków z działalności w okresie
międzysesyjnym
Pan Sylwiusz Jakubowski przedstawił radnym sprawozdanie z działa|ności międzysesyjnej
Wójta Gminy Że|azków za okres 27.04.20|5 _ lI,06.2015 (załącznikw 24),

Ad. XXIII Interpelacjerzapytania i wolne wnioski
Przewodniczący Rady Gminy odczytał' pismo z Wojewódzkiego Urzędu ochrony Zabyków,
Delegatura w Kaliszu w sprawie wyjaśnienia ptzyczyn nienalezytego wykonywanta zadail
ptzez Wójta Gminy Że|azków. Wójt Gminy złożył przed radnymi wyjaśnienia, w których
tb,ltnaczyŁ, że kontrolujący nie znali zasad przeprowadzanta kontroli, pojawili się około
godziny 1|' podczas gdy kontrola miała rozpocząó się o 9:30. Swiadkiem omawianych
wydarzen byt pan Bogdan Muszyński, który równiez wyjaśnił nieodpowiednie zachowanie
kontrolujących. Po złoŻonych wyjaśnieniach głos zabtał' radny Sławomir Jakubczak, który
poruszył kwestię słabego ciśnienia wody, oraz moi|iwość wprowadzenia ograniczenia
tonazowego dla drogi tzul. ,jabł'onkowej''. Radny Jakubczak na ręce Przewodniczącego złoiyŁ
interpelację dotyczącą zamontowania progów zwalniających na odcinku drogi w obrębie
bloków mieszkalnych 8a i 8b w miejscowości Dębe oraz wybudowania chodnika o długości
ok. 370 metrów łączącego drogę nr 4708P z dtogąnr 4609P. Wójt odniósł się do kwestii
montowania progów zwalniających, gdzie przewiduje się taką mozliwość w zvńązku z
oszczędnościami po przetargu. Głos zabraŁ radny Arkadiusz Czemie| który równiez podniósł
temat montazu progów zwalniających przy szkole podstawowej w Że|azkowie. Następnie
$os zabrał' radny powiatowy Lech Gnerowicz, który odniósł się do kontroli z Urzędu
ochrony Zabyków, problemu wykaszania poboczy i rowów przy drogach powiatowych, jak
również zaprosił zebranych na Powiatowe Swięto Ludowe w niedzielę w Że|azkowte. o głos
poprosiła tak:ię rudna powiatowa Alicja Łuczak. Wobec braku chętnych do dyskusji
Przewodniczący Rady Gminy o godz. I9:|5 podziękował zebranym zaprzybycie i zakoircrył'
posiedzenie VII sesji Rady Gminy Że|azków.
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